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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:75 Aktiv cyberförmåga

I den informations- och cybersäkerhetsstrategi som regeringen presenterade den 
29 juni framgår det inte uttryckligen att Sverige ska ha en aktiv cyberförmåga. 
Endast i en mening nämns det att Sverige ska kunna agera aktivt, samordnat 
och koordinerat på cyberförsvarsområdet. 

Det är anmärkningsvärt mot bakgrund av att det i regeringens proposition 
Försvarspolitisk inriktning – Sveriges försvar 2016–2020 (prop. 2014/15:109) 
framgår att regeringen anser att Sverige bör kunna genomföra aktiva 
operationer i cybermiljön. 

Syftet med en aktiv cyberförmåga är att kunna bemöta angrepp mot egna 
system med offensiva cyberangrepp på en motståndare. Denna förmåga bedöms 
ha en avskräckande förmåga för eventuella cyberangrepp mot Sverige och 
svenska intressen.

Vid en interpellationsdebatt mellan undertecknad och justitie- och 
inrikesminister Morgan Johansson den 22 september svarade ministern att 
regeringen får återkomma beträffande frågan om huruvida Sverige ska ha en 
aktiv cyberförmåga samt hur, var och när den i så fall ska användas. 

Min fråga till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson är därför:

 

Är det fortfarande ministerns och regeringens uppfattning att Sverige ska ha en 
aktiv cyberförmåga, och avser regeringen att återkomma i denna fråga?

………………………………………

Pål Jonson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-10-09
Besvaras senast
2017-10-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


